
  Projekt 

1 
 

Protokół Nr: RM.0002.2.2022.MM 

 

Nazwa sesji:  XLVI Sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  24.02.2022 

Numer sesji:  RM.0002.2.2022.MM 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Hrubieszowski Dom Kultury, ul. 3 Maja 7  

Godzina rozpoczęcia:  10:00 

Godzina zakończenia:  11:22 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Anna Naja 

2. Marian Cisło 

3. Józef Bojarczuk 

4. Zbigniew Lebiedowicz 

5. Leszek Tarnawski 

6. Jan Szulakiewicz 

7. Andrzej Guz 

8. Artur Danilczuk 

9. Danuta Kowalska 

10. Wiesław Bańka 

11. Ryszard Wiech 

12. Czesława Nowak 

 Oprócz radnych na sesji obecni byli: Zastępca Burmistrza Paweł Wojciechowski, 

Sekretarz Miasta Monika Podolak, radca prawny Mariola Sadowska, Zastępca Skarbnika 

Iwona Saluk, Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marta Szopa, 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Frączek, 

Naczelnik Wydziału Komunikacji Społecznej, Turystyki i Promocji Wioletta Pietrusiewicz,  

Naczelnik Wydziału Oświaty i Kultury Radosław Szkudziński oraz Kierownik Miejskiej 

Służby Drogowej Mariusz Biront.  

  Lista przerw w trakcie obrad: 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

00:08:44 00:14:59 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia XLVI sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej Anna Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych.  

Poprosiła zebranych o zachowanie szczególnych środków ostrożności zgodnie  

z zasadami sanitarnymi, w tym o używanie maseczek i o dezynfekcję rąk przez osoby 

korzystające z mównicy oraz o zachowanie wszelkich procedur związanych z RODO. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja, w związku z atakiem Rosji na Ukrainę, zaproponowała 

zmianę zaproponowanego porządku obrad poprzez dodanie punktu trzeciego w brzmieniu: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia solidarności z Ukrainą w związku  

z agresją Rosji” oraz przeprowadziła jawne głosowanie w którym proponowany projekt 

uchwały został wprowadzony do porządku obrad przy jednym głosie wstrzymującym się.  

Następnie Przewodniczący A. Naja przeprowadziła jawne głosowanie w sprawie 

przyjęcia zmienionego porządku obrad w którym został on przyjęty jednogłośnie. 

Po głosowaniu Przewodniczący ogłosiła przerwę i zwołała wspólne posiedzenie 

komisji stałych w celu zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia solidarności  

z Ukrainą w związku z agresją Rosji.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia solidarności z Ukrainą  

w związku z agresją Rosji 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący A. Naja.  

Radny J. Bojarczuk, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych, 

przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie projektu uchwały.   

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 
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Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

4. Przyjęcie protokołu z XLV sesji  

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z XLV sesji  

a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Miastu Chełm 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Miastu Zamość         

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.            

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

  

Radny Oddany głos 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego dotyczącego wykonywania zadań z zakresu zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę na części ul. Łany w Hrubieszowie 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta Hrubieszowa w 2022 roku 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.            

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Anna Naja 

W dyskusji Przewodniczący A. Naja powiedziała, że od podjęcia uchwały w styczniu 

br. zmienił się lekarz weterynarii, który będzie obsługiwał zabiegi u bezdomnych zwierząt  

z terenu miasta co spowodowało konieczność wprowadzenia zmian.    

Podkreśliła, że w związku z niższą wyceną usług powstała możliwość 100 

procentowego pokrycia kosztów sterylizacji dodając, ze bardzo ją to cieszy, ponieważ 

bezdomnymi zwierzętami opiekują się głównie osoby starsze i emeryci, których niskie 

dochody uniemożliwiłyby pokrycie 50 procent kosztów zabiegu. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

  

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Spółdzielni Socjalnej 

„Lider" 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.     

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Paweł Wojciechowski 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech powiedział, że zawsze popiera wszystkie inicjatywy, 

dzięki którym powstają miejsca pracy dodając, że taka spółdzielnia jest potrzebna.  
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Zapytał ponadto o wysokość środków przewidzianych w biznesplanie na zakup 

sprzętu, czy spółdzielnia postanie w przypadku nie uzyskania dotacji oraz czy środki 

wniesione przez miasto będą do odzyskania w przypadku gdyby spółdzielnia nie powstała. 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski odpowiedział, że na zakup wyposażenia 

przeznaczona jest większość planowanej dotacji. Poinformował, że z dotacji sfinansowane 

zostaną koszty związane z utrzymaniem działalności spółdzielni w pierwszym roku takie jak  

wynajmem lokalu, opłaty za energię elektryczną czy ubezpieczenie społeczne.  

Podkreślił, że jeżeli dofinansowanie nie będzie pozyskane to aktualnie spółdzielnia nie 

powstanie dodając, że nie oznacza to, że nie powstanie w przyszłości, ponieważ w ciągu roku 

jest przygotowywany kolejny nabór związany z dofinansowaniem spółdzielni socjalnych, 

więc będzie kolejna możliwość pozyskania tych środków.  

Zwrócił uwagę, że biznesplan jest przygotowany solidnie i są duże szanse na 

pozyskanie dotacji. 

Wobec braku innych pytań i  głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 
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Leszek Tarnawski Jestem za 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2022 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Zastępca Skarbnika I. Saluk. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Zastępca Skarbnika I. Saluk. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Hrubieszowa – teren 

rekreacji i sportu 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech powiedział, że bardziej taki szczęśliwy pomysł jest z tym 

kąpieliskiem, z tym zbiornikiem retencyjnym, dużym, w miejscu dawnego Delfinka dodając, 

że uważa, że dobrze by było gdyby nie kłaść nacisku na ten zbiornik retencyjny. 

Dodał, że jeśli chodzi o planowane obiekty, które są zapisane w tym uzasadnieniu to 

zmiany w tym planie zagospodarowania przestrzennego miasta są nieodzowne.  
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Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Hrubieszowa dla części 

terenu położonego przy ul. Nowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 
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Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego 

za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu dla 

członków ochotniczych straży pożarnych 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 
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Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

15. Rozpatrzenie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Miejską Hrubieszów za rok 2021 

Sprawozdanie przedstawił Naczelnik R. Szkudziński. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

poinformował o jednogłośnym przyjęciu Sprawozdania przez komisję.  

Osoby proszące o głos 

Marian Cisło 

Anna Naja 

 W dyskusji radny M. Cisło stwierdził, że wynagrodzenia nauczycieli zostały 

osiągnięte na takim poziomie, że Urząd Miasta nie musiał już do nich dopłacać.  

Podkreślił, że dobrze się stało, że po paru latach różnych zawirowań został 

opracowany i przyjęty nowy regulamin wynagradzania nauczycieli dzięki czemu już się nie 

powtarzają sytuacje które miały miejsce wcześniej.  

Dodał, że została wybrana dobra droga do tego, żeby znaleźć wyjście z sytuacji, która 

często była powodowana tym, że w poprzednim regulaminie były pewne nieścisłości 

skutkujące koniecznością dopłacania do wynagrodzeń nauczycieli.  

Przewodniczący A. Naja powiedziała, że nowy regulamin wynagradzania, który 

podniósł pewne składniki wynagrodzenia nauczycielom, spowodował, że nie musimy 

dopłacać zgodnie z artykułem 30a Karty Nauczyciela, podczas kiedy w poprzednich latach  

dopłaty były znaczne. 

Dodała, że jest to również zasługa odpowiedniej polityki kadrowa dyrektorów szkół, 

więc również im należy się podziękowanie za odpowiednią politykę kadrową.  
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Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

16. Wolne wnioski 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Danuta Kowalska 

Paweł Wojciechowski 

Andrzej Guz 

W wolnych wnioskach radny A. Guz poprosił o przyjrzenie się przejściu na ulicy 

Dwernickiego, na wysokości apteki, które nie jest oświetlone co zagraża bezpieczeństwu 

mieszkańców dodając, że jest to przejście z którego korzysta wielu mieszkańców.     

Radny R. Wiech poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi na wniosek złożony  

26 stycznia br. do Burmistrza Miasta w sprawie kserokopii wszystkich wniosków taryfowych 

na wodę i ścieki, które wystosował PGKiM spółka z o.o. w Hrubieszowie do Wód Polskich  
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w całym 2021 roku oraz kserokopii całej korespondencji Burmistrza Miasta Hrubieszów  

z PGW Wody Polskie w 2021 roku.  

Uściślił, że otrzymał odpowiedź od Burmistrza Miasta dotyczącą tej korespondencji, 

natomiast ma trudności z uzyskaniem kserokopii wniosków od PGKiM o które prosił dodając, 

że PGKiM zwrócił się z prośbą o doprecyzowanie wniosku i określenie w jakim trybie żądana 

informacja ma zostać udostępniona, ponieważ od podstawy prawnej wniosku zależeć będzie 

cała procedura postępowania przez podmiot zobowiązany, to jest PGKiM, do udostępnienia 

informacji lub materiałów. 

 Stwierdził, że wygląda na to, że PGKiM nie zna ustawy o samorządzie gminnym oraz, 

że nie może być innej podstawy jak ustawa o samorządzie gminnym. Powiedział, że nie wie 

dlaczego to budzi takie wątpliwości PGKiM oraz, że może podać podstawę prawną  

i odpowiednie przepisy na ten temat ale to tylko przedłuży sprawę co nie ma sensu, ponieważ 

uzyska te wnioski taryfowe w taki czy inny sposób, wobec czego zachowanie PGKiM jest 

niepoważne. 

 Odniósł się również do dwóch spotkań Burmistrza Miasta z radnym dotyczącymi  

dopłaty do taryfy wody i ścieków. Poinformował, że na pierwszym z nich w drodze 

głosowania została podjęta decyzja o przygotowaniu przez Burmistrza Miasta projektu 

uchwały w tej sprawie, natomiast na drugim, w dniu 27 stycznia br. okazało się, że Burmistrz 

nie musi przygotowywać projektu uchwały w tej sprawie. 

 Stwierdził, że dziwi się, że tak ważne sprawy są podejmowane na nieformalnych 

spotkaniach i zwrócił się do Przewodniczącej Rady Miejskiej o udostepnienie protokołów  

z tych spotkań, list obecności i wyników głosowań.       

Przypomniał, że Burmistrz Miasta poinformowała, że istnieją środki w budżecie  

w wysokości 400 000 złotych, z których Burmistrz i Rada Miejska nie zamierzają skorzystać  

i wyraził zdziwienie z tego powodu ponieważ w poprzednich latach decyzje o bonifikacie do 

abonamentu zapadały jednogłośnie a teraz nie chcemy pomóc ludziom w tak ciężkim czasie.  

 Zauważył, że Burmistrz Miasta w korespondencji z Wodami Polskimi poinformowała, 

że na następny okres taryfowy planowane jest przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

dopłat do grupy odbiorców gospodarstwa domowe, z zastrzeżeniem, że powyższe działanie 

rady gminy nie ma charakteru obligatoryjnego. Dodał, że Burmistrz Miasta powinna  

przygotować projekt uchwały a nie składać jakieś propozycje luźno traktowane na zebraniu.  

Przedstawił ponadto prośbę mieszkańców w sprawie zlikwidowania uciążliwości 

powodowanych przez wrony w parku miejskim stwierdzając, że mimo zgłaszania problemu 

przez wielu radnych w tej sprawie nic się nie dzieje.   
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Dodał, że można w tej kwestii wzorować się na innych miastach, zasięgnąć informacji 

w innych gminach oraz skorzystać z wiedzy fachowców z dziedziny zachowania ptaków  

w celu zlikwidowania problemu.  

 Radna D. Kowalska zgłosiła wniosek, żeby wzorem innych miast przed oddaniem 

zwierząt do schroniska, co powoduje koszty dla budżetu, zamieszczać na stronie internetowej 

Urzędu Miasta i na stronie weterynarii informacji o możliwości ich adopcji.  

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski poinformował radnego R. Wiech, że jego 

prośby o udostępnienie dokumentów nie powinne być kierowane do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej ponieważ ich nie posiada. Dodał, żeby radny zwrócił się na piśmie o te dokumenty.     

Przypomniał także radnemu, że uczestniczył w spotkaniach podczas których zapadały 

decyzje dotyczące dopłat.   

Podkreślił, że to nieprawda, że Burmistrz Miasta nie chciała przeznaczyć środków na 

dopłaty oraz, że to nieprawda, że nie będą na nic przeznaczone, przeznaczone będą 

przeznaczone na działalność i usprawnienie funkcjonowania Zakładu Energetyki Cieplnej. 

Stwierdził, że jeżeli chodzi o uciążliwe gawrony w parku miejskim działania są 

podejmowane co roku i zgodnie z decyzją  RDOŚ polegają na zrzucaniu gniazd do czasu  

wylęgu, po którym jest to zabronione. 

Poinformował, że sokolnik przedstawił ofertę płoszenia ptaków opiewającą w ciągu  

trzech lat potrzebnych do jej skuteczności na kwotę 180 000 złotych. Zwrócił jednocześnie 

uwagę, że gawrony wypłoszone z parku miejskiego będą musiały się przenieść wobec czego 

powstaje ryzyko ich obecności w parku linowym lub na cmentarzu.   

Odniósł się ponadto krytycznie do pomysłu przycinania koron drzew ze względu na 

wyczulenie mieszkańców w kwestii ingerencji w zieleń miejską.   

Radny J. Szulakiewicz opowiedział się za ścinaniem koron drzew w celu pozbycia się 

gawronów z parku oraz przeciw zatrudnieniu sokolnika ze względu na zbyt wysoki koszt. 

Poinformował również, że w płoszeniu ptaków w przeszłości przynosiło skutek 

systematyczne używanie silnego snopu światła.     

 Radny R. Wiech zapytał, że  jeżeli Prezes PGKiM nie odpowiada konkretnie na pismo 

Burmistrza Miasta to jak wygląda wykonywanie obowiązków właścicielskich przez 

Burmistrza Miasta. Powtórzył, że Burmistrz Miasta w piśmie do Wód Polskich z 14 września 

odpowiedziała, że na następny okres taryfowy planowane jest przedstawienie projektu 

uchwały i zapytał gdzie jest projekt uchwały w tej sprawie.   

 Stwierdził, że wtedy będziemy wiedzieli czy Burmistrz chce te środki zabezpieczone 

w wysokości 400 000 zł w budżecie przeznaczyć na pomoc mieszkańcom miasta, którzy  



  Projekt 

17 
 

potrzebują tej pomocy. Zwrócił uwagę, że są tacy mieszkańcy, którzy mają indywidualne 

umowy z PGKiM i niejednokrotnie mają dwa wodomierze i od każdego wodomierza płacą 

abonament.  

 Poinformował, że  ma odpowiedzi, jeśli chodzi o decyzje Wód Polskich podkreślając, 

że trzy razy Wody Polskie zwracają uwagę, że są to drastyczne podwyżki, jeżeli chodzi  

o taryfę na wodę i ścieki dodając, że na to nie reagujemy i nie dajemy żadnej bonifikaty.  

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski stwierdził, że ciekawy jest pomysł radnego J. 

Szulakiewicza dotyczący straszenia ptaków. Dodał, że istnieją również metody hukowe, które 

jednak są uciążliwe dla mieszkańców.  

Przypomniał, że zgodnie z decyzją RDOŚ obowiązuje termin ochronny dla siedzib 

gawronów w związku z czym strącanie gniazd jest prawnie dozwolone w określonych 

miesiącach.    

Podkreślił, że jeśli chodzi o pomysł przecięcia koron drzew należy sią nad tym 

zastanowić, żeby oszpecić parku.  

Przewodniczący A. Naja poinformowała, że 20 marca w HDK zostanie wystawiona 

przedstawienie „Pół na pół" na które zaprosiła radnych i mieszkańców.  

17. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła XLVI sesję o godz. 11:22. 

Materiał wideo z XLVI dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

   Protokolant: Marta Mazek     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                Naczelnik Wydziału                      Anna Naja 

      Organizacyjno-Administracyjnego 

 

 


